欢迎来到

超哥考研英语全年班

主讲老师: 曲晨超



基础阶段: 千词百炼 (七)

后续更新去公众号[无机研] 永久联系制值 4550060

☞第13题

一、本题词汇汇总(共17词)

neglect v.忽略 忽视 despise v.轻视 confuse v.混淆 困惑

ignore v. 忽略 忽视 disdain v.蔑视 confused adj.困惑的

overlook v. 俯瞰 忽视 contempt v.鄙视 perplex v.使困惑

dismiss v.解散解雇 无视 contemptible adj.可鄙的 puzzle n.v.困惑

disregard v. 无视 resent v. 憎恶 讨厌 puzzled adj. 困惑的

regardless adj.无视的 尽管 distaste v.嫌弃

后续更新去丝众号[压机研] 永久联系微信 4550060

☞第13题

二、题目演练

13.I was so _____ in today's history lesson. I didn't understand a thing.

A) amazed B) neglected C) confused D) amused



☞第13题

二、题目演练

13.I was so _____ in today's history lesson. I didn't understand a thing.

A) amazed B) neglected C) confused D) amused

答案: confused adj 困惑的

翻译: 今天的历史课让我很困惑, 我什么也没听懂。





二、题目演练

13.I was so _____ in today's history lesson. I didn't understand a thing.

A) amazed B) neglected C) confused D) amused





amazed





neglected





confused





amused



☞第13题

三、具体讲解

语法: 【I主语】【 was系动词】【 so confused表语】【 in today's history lesson状语】. 【I主语】

【 didn't understand谓语】【 a thing.宾语】

词汇: ignore v.忽略 忽视

真题: There is an element of truth in these statements, but they <u>ignore</u> a deeper and more important fact that international prices are changing all the time.

译文:这些观点都有可取之处,但是它们忽略了一个更深层次、更加重要的事实,那就是国际价格 一直是波动的。



☞第13题

总结回顾 (共17词)

neglect	despise	confuse	
ignore	disdain	confused	
overlook	contempt	perplex	
dismiss	contemptible	puzzle	
disregard	resent	puzzled	
regardless	distaste		



.

词汇: dismiss v.解散 解雇 下课 无视

真题: When the court deals with social policy decisions, the law it shapes is inescapably political-which is why decisions split along ideological lines are so easily <u>dismissed</u> as unjust.

译文: 当法庭作出有关社会政治的裁决时,受其影响的法律也不可避免地带有政治性,这就是为什么在意识形态上存在分歧的裁决会很容易被视为不公而不予理会。



词汇: disregard v.无视【dis 否定 + regard v.当做 视作 看做= 无视】

词汇: regardless adj.无视的 尽管 【regard v.当做视作+less 否定adj后缀=无视的】

真题: Regardless of how influential an individual is locally, he or she can exert global influence only if this critical mass is available to propagate a chain reaction.

译文:无论这个有影响力的人地处多么偏远,只要这种至关重要的大多数可以为他所用且促成链条反应,那么这个有影响力的人就能造成全球范围的流行潮。



☞第14题

一、本题词汇汇总

(共24词)

operation n.手术 运营 处理	reinvigorate v.使再次充满活力	injured adj.伤害的	
方法	ease v.减轻 释放	desert n.沙漠 v.流放	
patient adj 耐心的 n.病人	release v.释放减轻	deserted adj.荒凉的	
patience n.耐心	relief n.解脱	discard v. 丢弃	
period n.时期	relieve v.减轻缓解	leave v.离开留下让	
periodic adj.周期的	relax v.放松		
periodical adj 周期的 期刊	exhaust v. 耗尽 筋疲力尽		
recover v.恢复 康复	exhausted adj.筋疲力尽的		
recovery n.恢复 康复	abandon v.抛弃放弃		
文章 PET TITLE TENSION TO THE PETER T	injure v. 伤害		



二、题目演练

14.Operations which left patients _____ and in need of long periods of recovery time now leave them feeling relaxed and comfortable.A)exhausted B) abandoned C) injured D) deserted



☞第14题

二、题目演练

14.Operations which left patients _____ and in need of long periods of recovery time now leave them feeling relaxed and comfortable.

A)exhausted B) abandoned C) injured D) deserted

答案: exhausted adj. 筋疲力尽的

翻译:曾让一个病人筋疲力尽且恢复了很长时间的手术,现在让他们感到了放松以及舒适。





二、题目演练

14. Operations which left patients _____ and in need of long periods of recovery time now leave them feeling relaxed and comfortable.

A)exhausted B) abandoned C) injured D) deserted





exhausted





abandoned





injured



☞第14题

deserted



☞第14题

总结回顾 (共24词)

operation	recovery	relax	deserted
patient	rehabilitate	exhaust	discard
patience	reinvigorate	exhausted	leave
period	ease	abandon	
periodic	release	injure	
periodical	relief	injured	
recover	relieve	desert	





三、具体讲解

语法: 【Operations主语】【 which left patients exhausted and in need of long periods of recovery time定语从句】【 now leave谓语】【 them 宾语】【feeling relaxed and comfortable.宾补】

词汇: operate v.手术 操作 处理 运营【ope来自于open 打开+er 人物机器等名词构词后缀=把人打开即为手术, 把公司打开为运营, 把机器打开为操作, 把事解开为处理】

词汇: operation n.手术 运营 处理方法

真题: you have all heard it repeated that men of science work by means of induction and deduction that by the help of these <u>operations</u>, they, in a sort of sense, manage to extract from nature certain natural laws, and that out of these, by some special skill of their own, they build up their theories.

译文:我们都多次听说过,科学家是用归纳法和演绎法工作的,而且从某种意义上说来,他们依靠这种方法力求从自然界归纳某些自然规律,然后根据这些规律和自己的某种非同一般的本领,建立起他

4550060

• • • • •

词汇: patient n.病人 adj.耐心的

真题: Finally, because the ultimate stakeholders are <u>patients</u>, the health research community should actively recruit to its cause not only well-known personalities such as Stephen Cooper, who has made courageous statements about the value of animal research, but all who receive medical treatment.

译文:最后,因为最终决定因素是患者,医疗研究机构不仅应该积极争取斯蒂芬·库柏这样的名人的支持——他对动物实验的价值勇敢地进行了肯定——而且应该争取所有接受治疗的病人的支持。

4550060

词汇: period n.时期 时间

词汇: periodic adj.周期的

真题: It identifies the under treatment of pain and the aggressive use of "ineffectual and forced medical procedures that may prolong and even dishonor the <u>period</u> of dying as the twin problems of end-of-life care.

译文:全国科学学会发布的报告指出了医院临终关怀护理中存在的两个问题:对病痛处理不足和大胆使用"无效而强制性的医疗程序,这些程序可能会延长甚至玷污死亡的过程"。



课后作业



THANKS 下期再会

